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PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
                    GRAD RIJEKA 
 

MJESNI ODBOR BANDEROVO 
VIJEĆE MJESNOG ODBORA 

 

KLASA:  026-02/11-18/6 
URBROJ:  2170/01-09-10-11-2 
Rijeka,  20.07.2011. 
   

 
 

ZAPISNIK 
SA 12. SJEDNICE VMO BANDEROVO 

 

 

12. sjednica VMO Banderovo održana je 20.07.2011. (srijeda) s početkom u 11 sati u prostorijama 
MO Banderovo, Rudolfa Tomšića 15. 
 

Sjednici su bili nazočni: 
- Nada Pindulić, predsjednica VMO 
- Anton Blažeković, član VMO   
- Salih Bačinović, član VMO 
- ðulijana Desanti, tajnica MO  
  
Sjednici nisu bili nazočni: 

- Nadja Poropat, zamjenica predsjednice VMO 
- Elvis Šutalo, član VMO 

Ostali nazočni: 
- Lakoš-Hlavica Maja, vodeći suradnik za prostorno ureñenje - OGU za razvoj, urbanizam, 
ekologiju i gospodarenje zemljištem  
 
Usvajanje zapisnika 11. sjednice VMO održane 30.06.2011. 

• Zapisnik je jednoglasno usvojen. 

 
 
Sjednicu je otvorila predsjednica VMO Nada Pindulić, te  predložila slijedeći  
 
 

DNEVNI RED 

 

1. Lokacija za izgradnju igrališta za male sportove 
2. Komunalna problematika 
3. Razno.  

 

AD 1 
 

Predsjednica VMO Nada Pindulić pozdravila je sve prisutne i zahvalila gñi. Maji Lakoš-Hlavica, 
vodećem suradniku za prostorno ureñenje OGU za razvoj i urbanizam GR, koja je došla povodom 
prijedloga lokacije za izgradnju igrališta za male sportove. Gña. Lakoš iznijela je prijedlog nove 
lokacije za izgradnju igrališta na privatnoj čestici koja se nalazi izmeñu ulica, sjeverno od Ul. R. 
Tomšića kbr. 34 i 36 i Uice C. Illiasich kbr. 11b, zeleno područje – šuma. Obzirom da se radi o 
privatnoj čestici Grad bi trebao otkupiti taj dio zemljišta od vlasnika, pa bi se izgradnja igrališta 
prolongirala do rješavanja pravno imovinskih poslova. Nakon detaljne rasprave iznijet je prijedlog 
članova Vijeća da se ispita mogućnost izgradnje odnosno ureñenja igrališta na već postojećem 
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prostoru sa sportskim sadržajem koji se nalazi u Vukovarskoj ulici kod kbr. 58 ispred zgrade 
Veleučilišta Rijeka. Nakon rasprave svi prisutni obišli su predmetnu lokaciju kako bi izvidjeli 
mogućnosti realizacije izgradnje i ureñenja igrališta. Dogovoreno je sa gñom. Lakoš da do petka 
22.07. 2011. ispita vlasništvo lokacije i mogućnosti, te o istome obavijesti tajnicu MO. 
 
 
AD 2 – KOMUNALNA PROBLEMATIKA 

AD 2 – 1 
 

Anton Blažeković se osvrnuo na problem šahti koje se nalaze u Vukovarskoj ulici od kbr. 26 sve 
do kbr. 56, a o čemu je raspravljano na protekloj sjednici. Gume koje su postavljene na rubove 
šahte kako bi smanjile buku su istrošene i treba ih zamijeniti. Tajnica MO je uputila zahtjev 
Vodovodu i kanalizaciji prije tri tjedna, ali oni su se oglušili na to, te Anton Blažeković zahtjeva da 
se uputi požurnica VIK-u. 
 
AD 2 – 2 
 

Salih Bačinović informirao je prisutne o problemu oborinskih voda koje se slijevaju iz Ulice Plase 
na Ul. R. Tomšić kod kbr. 62/2, te zajedno sa zemljom i kamenjem isto se slijeva po stubištu koje 
vodi u naselje. Potrebno je uputiti zahtjev OGU za komunalni sustav da izvidom na terenu 
razmotre rješavanje tog komunalnog problema. 
 
AD 3 – RAZNO 
 

Tajnica MO izvijestila je vijećnike da DDK aktiv Banderovo i Podmurvice organizira darivanje krvi 
koje će se održati u utorak, 09. kolovoza 2011. od 8 do 12 sati u prostorijama MO Podmurvice 
(velika sala). Tajnica će postaviti plakat na oglasnu ploču MO, te pripremiti članak za web stranice 
MO i portal Moja Rijeka.  

 
 
Sjednica je završila u 12 i 15 sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice. 
 
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu                           Predsjednica VMO Banderovo: 
                      tajnica MO: 
 
 
                  ðulijana Desanti                                                                 Nada Pindulić 
   


